

## Still-Studie der Charité Begleitend ab Geburt durch Ihre Stillzeit

Liebe werdende Mutter,

nutzen Sie Ihre Wartezeit und registrieren sich für unsere **Still-Studie der Charité**. Sie tragen so zur Verbesserung der Unterstützung stillender Mütter bei. Die Registrierung dauert nur 10 – 15 Minuten. Ein Film zum guten Anlegen wird Ihnen auch gezeigt. Sie können ihn nach der Registrierung ansehen, wann und so oft Sie möchten.

### Voraussetzungen

Ab 18 Jahren, keine Mehrlinge, keine schweren Vorerkrankungen, die das Stillen erschweren könnten

**Kosten** kostenfrei

**Kontakt** Dr. Stefanie Rosin  
stefanie.rosin@charite.de

### Teilnahme

über die **Website** oder mit **QR-Code**  
<https://redcap.charite.de/survey/surveys/>  
Zugangscode **E4EYLWR3A**

## Charité Breastfeeding Study Accompanies you from birth until weaning

Dear mother-to-be,

use your waiting time and register for our **Charité breastfeeding study**. Thus, you contribute to improving the support for breastfeeding mothers. Registration only takes 10–15 minutes. A film on good latching for breastfeeding will also be shown to you. After registering, you can watch it whenever and as often as you like.

### Preconditions

From 18 years of age, no multiples, no severe health conditions that might impair breastfeeding

**Cost** Cost-free

**Contact** Dr. Stefanie Rosin  
stefanie.rosin@charite.de

### Participation

via the **Website** or with **QR-Code**  
<https://redcap.charite.de/survey/surveys/>  
Access code **E4EYLWR3A**

